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Protokół Nr ORN.0012.1.4.2016 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji   

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 22 kwietnia 2016 r. 

 
 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Olecku – Eligia Bańkowska, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku – Lucyna Sadowska, 

 Wicedyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku – Iwona Narkiewicz-Bielska, 

 Dyrektor Gimnazjum Nr 2 w Olecku – Barbara Taraszkiewicz, 

 Wicedyrektor Gimnazjum Nr 2 w Olecku – Jan Najechalski, 

 Dyrektor Zespołu Szkół w Olecku – Stanisław Kopycki, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada  

otworzył posiedzenie komisji i przedstawił porządek posiedzenia: 

 

1. Działalność placówek oświatowych (szkoły miejskie), w tym funkcjonowanie klas 

sportowych w szkołach. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Komisja ustaliła, że w miesiącu maju odbędzie dwa posiedzenia: pierwsze poświęcone 

analizie Sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok wraz z zaopiniowaniem projektów 

uchwał, a drugie w ramach tematu Przygotowanie do sezonu letniego - wspólne z Komisją 

Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa. 

 

 

Do punktu 1 – Działalność placówek oświatowych (szkoły miejskie), w tym 

funkcjonowanie klas sportowych w szkołach. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poinformował, że celem posiedzenia jest zapoznanie się ze szkołami i z problemami  

w placówkach oraz z sukcesami i osiągnięciami szkół.  
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Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

powiedział, że w związku z tematem chciałby zasygnalizować kilka kwestii: 

 stan techniczny infrastruktury sportowej, 

 wniosek Klubu Radnych OKO do budżetu na 2016 r. dotyczący przeznaczenia 

środków na organizację w przestrzeni publicznej różnego rodzaju zajęć typu fitness, 

zumba przez osoby posiadające odpowiednie kwalifikacje np. pracowników MOSiR 

lub nauczycieli wychowania fizycznego. Sprawdza się to w innych miastach. Pomysł 

polega na tym, by przygotować różnorodną ofertę, a następnie wybrać z niej to,  

co będzie najbardziej popularne wśród mieszkańców, 

 zajęcia pozalekcyjne, jakie są to zajęcia i czy miasto pozyskuje pieniądze na ten cel, 

 dofinansowanie przez samorząd kursów, szkoleń dla nauczycieli, 

 opieka medyczna, dentystyczna, psycholog i pedagog w szkole, 

 zasady wyjazdów sportowych uczniów, rozliczanie czasu pracy nauczycieli, 

 internet i stan komputerów w szkołach oraz wykorzystywanie własnych komputerów 

przez nauczycieli do wypełniania e-dzienników, 

 komputery Macintosh otrzymane przez gminę w ramach programu. 

 

Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin  

zaproponowała, aby wizyty w szkołach rozpocząć w następującej kolejności: Zespół Szkół  

w Olecku, Szkoła Podstawowa Nr 1 w Olecku, Szkoła Podstawowa Nr 3 w Olecku, 

Gimnazjum Nr 2 w Olecku. 

 

Komisja udała się z wizytą do szkół. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

podczas wizyt w poszczególnych szkołach prosił dyrektorów o przesłanie do 26 kwietnia 

2016 r. kosztorysu potrzeb do Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu, ponieważ w tym dniu 

komisja będzie zajmowała się podsumowaniem tematu i wypracowaniem wniosków. 

 

Zespół Szkół w Olecku 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

poinformował, że szkoła ma dobre usytuowanie czyli poza centrum miasta i w miejscu, gdzie 

jest dużo przestrzeni. Obecnie rozbudowywana jest siłownia terenowa, do zamontowania  

są 4 nowe urządzenia. Pochwalił się, że duży rozgłos zdobywają Oddziały Integracyjne. 

Rodzice nawzajem polecają sobie szkołę. Szkoła ma bardzo dobrze wykwalifikowaną kadrę. 

Każdy z nauczycieli oprócz kierunku głównego ma ukończony kierunek dodatkowy. Zgodnie 

z przyjętą zasadą, jeśli nauczyciel chciał się dokształcić, otrzymywał dofinansowanie  

w wysokości 90%. Jeżeli chętnych nauczycieli było więcej, dofinansowanie było na poziomie 

50-70%. W ostatnim czasie szkoła skorzystała ze środków Urzędu Pracy, dzięki którym 

uzupełnienie kwalifikacji 5 lub 6 nauczycieli zostało sfinansowane w 100%. Pochwalił się 

uczennicami szkoły, które zajęły drugie miejsce w Wojewódzkich Mistrzostwach w tenisie 

stołowym. Uczniowie mają również osiągnięcia w kategoriach artystycznych i sportowych  

na poziomie powiatu. Ponadto jest jedna laureatka, która była zwolniona z dwóch 

przedmiotów: języka angielskiego i geografii czyli będzie miała maksymalną ilość punktów. 

Kilkoro uczniów zostało także finalistami konkursów organizowanych przez Kuratora 

Oświaty. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy w szkole jest mierzona Edukacyjna Wartość Dodana (EWD) i jak się ona 

kształtuje. 
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Dyrektor Stanisław Kopycki 

odpowiedział, że w zdecydowanej większości powyżej średniej wojewódzkiej i krajowej. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy w związku z reformą szkoła planuje zwolnienia nauczycieli. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

powiedział, że gdyby reformy nie było szkoła miałaby o 1 oddział 5-latków więcej. Dla jednej 

Pani zabraknie etatu, która ma umowę na czas określony i może zostać bez pracy. Szkoła  

ma obowiązek poinformować nauczycieli o takim fakcie do końca kwietnia. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że w przypadku ewentualnych zwolnień w związku z reformą szkoły powinny szukać 

rozwiązań umożliwiających przesunięcie nauczyciela do innej szkoły. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ilu nauczycieli będzie musiało podpisać zgodę na zmniejszenie etatu. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

odpowiedział, że w Zespole Szkół nie ma takiej sytuacji.  

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał o ucznia, który ma minipatent Urzędu Patentowego, czy nadal uczy się w tej szkole. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

odpowiedział, że uczeń ze względów rodzinnych został przeniesiony do szkoły w Gąskach, 

ponieważ rodzic jest nauczycielem tamtejszej szkoły, ale z tego co się orientuje planuje 

powrócić od września 2016 roku do Zespołu Szkół. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

uważa, że jest to „perełka”, którą warto wesprzeć. Są stypendia standardowe wynikające  

z ustawy, ale może warto byłoby w końcu ustanowić specjalne stypendia w takich 

dziedzinach i tym sposobem wspierać wyjątkowych uczniów.  

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

dodał, że jeszcze w trzeciej klasie tego ucznia prowadziła Pani Fiećko, która ma odpowiednie 

podejście i potrafi określić predyspozycje dziecka. Pochwalił się, że w tym roku powstał 

Uczniowski Klub Sportowy „Tryton”, który skupia pływającą młodzież. Dzieci mają duży 

zapał i zdobywają medale. Ponadto co roku szkoła uczestniczy w Regionalnym Konkursie 

Ekologicznym w Kętrzynie, podczas którego od lat dzieci zdobywają czołowe miejsca. 

Tradycję rozpoczęła Pani Grzanka, która już nie pracuje w szkole. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy szkoła bierze udział w projektach unijnych. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

odpowiedział, że w imieniu szkoły Wydział Edukacji (…) złożył wniosek na zajęcia 

pozalekcyjne i dofinansowanie wyposażenia oraz pomocy szkolnych. Rozstrzygnięcie nastąpi 

do 30 czerwca. Dodał, że za wyszukiwanie projektów odpowiada Wicedyrektor szkoły – Pan 

Kosakowski. W dniu 18 kwietnia Burmistrz podpisał porozumienie o współpracy pomiędzy 

Fundacją Adagio z Wrocławia a Gminą Olecko na realizację projektu ukierunkowanego na 

rozwój kompetencji kluczowych uczniów i nauczycieli. Fundacja będzie partnerem wiodącym 
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i realizatorem projektu. Dodał, że prężnie działa „Stowarzyszenie Pomarańcza”, które 

zrealizowało szereg mniejszych i większych projektów. Dużym przedsięwzięciem był projekt 

„Kto tu rządzi”, w którym partycypował także Urząd Miejski. Dzięki działalności 

stowarzyszenia udało się doposażyć szkołę, siłownię i realizować zajęcia pozalekcyjne. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, w jakim stanie jest sprzęt komputerowy. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

odpowiedział, że wszystkie dzieci mają dostęp do komputerów. Dodał, że przez ostatnie 3 lata 

szkoła realizowała projekt, gdzie bez dużego zaangażowania środków budżetowych 

wyposażono szatnie w szafki szkolne. Także dzięki współpracy z rodzicami i organizowaniu 

zbiórek oraz festynów w szkole są tablice interaktywne i komputery. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zwrócił uwagę, że na obszarze gminy nie ma specjalisty od pracy z osobami niewidomymi  

i ten problem trzeba rozwiązać. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

oznajmił, że najpilniejszymi potrzebami szkoły są: 

 zakup krzeseł i pojedynczych stolików, 

 sala integracji sensorycznej, 

 wymiana nawierzchni asfaltowej boiska, 

 bieżnia do skoków w dal, 

 rozbudowa placu zabaw, 

 wymiana okien drewnianych, 

 zakup sprzętu sportowego: ławeczki, piłki, 

 zakup komputerów (najnowsze mają 8 lat). 

Dodał, że w tym roku szkoła otrzymała środki na rozbudowę siłowni plenerowej oraz  

na zakup kserokopiarki. 

 

Pan dyrektor pokazał członkom komisji pomieszczenia sali komputerowej, sali gimnastycznej 

i nauczania zintegrowanego.  

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

w związku z uwagami mieszkańców zaproponował dyrektorowi, aby okna w klasie  

z widokiem na siłownię terenową okleić folią mleczną, która przepuszcza światło, ale nie 

widać osób korzystających z siłowni. 

 

Dyrektor Stanisław Kopycki 

odpowiedział, że szkoła postara się tak zrobić. 

 

Szkoła Podstawowa Nr 1 w Olecku 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

poinformowała, że Szkoła Podstawowa Nr 1 jest największą szkołą w Olecku. Ostatnie dane 

wskazują, że wraz z oddziałami przedszkolnymi w szkole uczy się 638 uczniów.  

Są to najwspanialsze dzieci na świecie. Zatrudnionych jest 46 nauczycieli. W tej chwili nie 

planuje zwolnień.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, ile było i ile jest klas pierwszych. 
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Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że było 6 klas pierwszych i rodzicie mieli możliwość pozostawienia w nich 

dzieci. Jedna klasa podjęła taką decyzję i pozostaje jako pierwsza. Obecnie jest nabór  

do pierwszej klasy czyli mamy 2 pierwsze klasy i 5 klas drugich. Natomiast oddziały 

przedszkolne były 3, a będą 4.  

 

Członek Komisji – Ferdynand Grodzicki 

zapytał, czy będą ograniczenia etatów. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że 1 nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej będzie miał ograniczony etat. 

Zostanie przesunięty do świetlicy, ale zabraknie 4 godzin do pełnego etatu.                             

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, jak wygląda sytuacja z komputerami. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że sytuacja jest fatalna. Komputery są stare i trzeba je naprawiać, a niektóre 

nie nadają się już do użytku. Pracownia komputerowa mieści 20 stanowisk. Nie każde 

dziecko ma dostęp do komputera. Tym samym jest problem z dziennikiem elektronicznym. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy w sali komputerowej jest możliwość ustawienia większej ilości stanowisk. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że tak. Pracownia jest mała, ale można ją przebudować tzn. powiększyć  

o sąsiadujące pomieszczenie. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, jak funkcjonują klasy sportowe w szkole. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że bardzo dobrze. Ponadto uważa, że klasy o profilu sportowym uczą dzieci 

samodzielności. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, w jakim stanie jest sprzęt sportowy. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że sprzęt jest w szkole. Jeżeli nauczyciele wychowania fizycznego zgłaszają 

potrzebę, sprzęt jest kupowany. Na mniejsze wydatki są pieniądze. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy w szkole działa jakieś stowarzyszenie lub klub. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że funkcjonuje UKS. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy szkoła może się pochwalić laureatami konkursów. 
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Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że na pewno wartym podkreślenia jest fakt, że dzieci pływają i odnoszą 

sukcesy w programie „Warmia Mazury pływają”. Ogólnie szkoła odnosi sukcesy w sporcie, 

konkursach artystycznych i matematycznych. Dodała, że szkoła należy do Klubu Szkół 

UNICEF oraz do Klubu Szkół Sienkiewiczowskich. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

powiedział, że jest taka inicjatywa, aby latem w przestrzeni publicznej promować 

czytelnictwo. Zapytał, czy Pani dyrektor chciałaby wziąć w tym udział. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że szkoła chętnie się w to włączy. Dodała, że w ubiegłym roku była 

organizatorem wydarzenia w ramach „Ogólnopolskiej Nocy Bibliotek”. Planuje to powtórzyć, 

być może w maju lub w czerwcu po jubileuszu. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy szkoła uczestniczy w tej chwili w projektach unijnych. 

 

Dyrektor Eligia Bańkowska 

odpowiedziała, że w tej chwili nie. 

 

Oznajmiła, że najpilniejszymi potrzebami szkoły są: 

 przeznaczenie środków na remont „orlika” i drewnianego budynku oraz zakup siatki 

tzw. „piłkołapu”, 

 nowe szatnie – likwidacja boksów i wstawienie szafek, 

 urządzenie placu zabaw i minisiłowni, 

 zakup komputerów. 

 

Dodała, że zgodnie z ostatnim zaleceniem pokontrolnym Sanepidu z 2016 r. potrzebny jest 

kapitalny remont budynku szkoły, ponieważ ostatni remont był w 2007 r. W miarę 

możliwości finansowych co roku są wykonywane drobne remonty często przez pracowników 

– konserwatorów, którzy sami wykonują małe prace budowlane. W czasie wakacji został 

wyremontowany korytarz na parterze. W najgorszym stanie jest górny korytarz szkoły. Jeżeli 

chodzi o remont drewnianego budynku koszt jest kwestią zakupu materiałów, ponieważ 

remont mogą zrobić pracownicy. 

 

Pani dyrektor pokazała członkom komisji pomieszczenia sali komputerowej, gabinet 

pedagoga i psychologa oraz pokój nauczycielski. Następnie komisja udała się na zewnątrz, 

aby obejrzeć boisko. 

 

Szkoła Podstawowa Nr 3 w Olecku 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

poinformowała, że przede wszystkim chciałaby pochwalić się sukcesami naukowymi  

i sportowymi uczniów szkoły. Zdobyte puchary znajdują się w gablotach szkolnych. Ostatnio 

zostały wykonane dwie nowe gabloty, ponieważ puchary już nie mieściły się. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy w szkole jest mierzona Edukacyjna Wartość Dodana (EWD) i jak się ona 

kształtuje. Zapytał, na jakim poziomie jest szkoła jeśli chodzi o skalę staninową. 
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Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że szkoła nie mierzy EWD, jest to obowiązek gimnazjów. Jeśli chodzi o skalę 

staninową wynosi ona 7. Dobre wyniki są osiągane dzięki wykwalifikowanej kadrze  

i pracowitym uczniom. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy w związku z reformą są planowane zwolnienia. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że niestety planuje się 2 zwolnienia. Jest po wstępnych rozmowach  

z Burmistrzem, który wskazał, że ma być utworzona jedna klasa licząca 30 dzieci. Klasa 

powinna liczyć do 25 dzieci. Szkoła nie przyjmuje dzieci spoza obwodu. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy nie można utworzyć 2 klas po 15 osób. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że to jest decyzja samorządu. Nie chce jednak wyrokować jak to ostatecznie 

będzie. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, ile dzieci jest zgłoszonych do klasy pierwszej. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że 31. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy w związku ze zwolnieniami jest możliwość przeniesienia nauczycieli do innych 

szkół. 

 

Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin  

odpowiedziała, że jest zbyt wcześnie, aby o tym mówić, ponieważ możliwości wykaże 

dopiero analiza arkuszy organizacyjnych. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ilu uczniów jest w szkole. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że 480 uczniów, w tym w klasach pierwszych 92. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, ile jest oddziałów klas pierwszych. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że obecnie 4, a będzie 1 oddział. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ile pieniędzy szkoła odprowadza do gminy. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że jest to kwota około 7 tys. zł. W pierwszym roku, kiedy była dyrektorem 

mogła dysponować tymi pieniędzmi, obecnie żadna część tej kwoty nie wraca do szkoły. 
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Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy Pani dyrektor jest zadowolona z działalności klas sportowych. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że w tym zakresie szkoła radzi sobie bardzo dobrze. Dodała, że wprowadzono  

2 edycje innowacji. Polegało to na tym, że w klasach młodszych pojawił się nauczyciel 

specjalista, który bardzo dobrze rozpoznawał predyspozycje dzieci. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że w tym roku niestety innowacja kończy się. Szkoda, ponieważ mniej kosztuje 

niż projekt „Mały Mistrz” i można to wliczyć w etat. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

zgodziła się. Nauczyciel specjalista jest bardzo potrzebny. Dodała, że są przeprowadzane 

ankiety wśród uczniów i rodziców, którzy oceniają innowację bardzo dobrze. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

powiedział, że klasy sportowe to też wyjazdy i koszty. Zapytał, jak jest rozwiązywany ten 

problem. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że odkąd został powołany fundusz nie ma z tym żadnego problemu. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Fidler 

zapytał o stan sprzętu komputerowego. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że w obecnej pracowni są 22 komputery i jest ciasno. Wczoraj była awaria,  

3 monitory są do wymiany. Sprzęt jest sukcesywnie wymieniany, ale na sprzęt poleasingowy. 

Co roku kupuje 3-4 zestawy. Zgłaszała Burmistrzowi potrzebę przeniesienia pracowni 

komputerowej do innej większej klasy. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy jest jakaś organizacja pozarządowa wspierająca szkołę. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że jest UKS, ale mało aktywny. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

uważa, że działalność UKS i organizacji takich jak Stowarzyszenie Wspierania Szkół  

i Placówek z Oddziałami Integracyjnymi „Pomarańcza” w Olecku jest bardzo ważna  

ze względu na możliwość pozyskiwania środków zewnętrznych. Wniosek w tej sprawie 

sformułuje na następne posiedzenie. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

powiedziała, że niestety brakuje pasjonatów. Przekazała komisji do wglądu ofertę zajęć 

pozalekcyjnych w roku szkolnym 2015/2016. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, z czego są finansowane te zajęcia. 
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Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że są to zajęcia bezpłatne. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, jak jest z dowozem dzieci na basen. 

 

Wicedyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku – Iwona Narkiewicz-Bielska 

odpowiedziała, że dzieci nie są dowożone. Szkoła starała się, aby dzieci miały zapewniony 

dojazd, ale urząd stwierdził, że szkoła jest położona najbliżej i dzieci nie będą dowożone. 

Dowożone na basen są tylko 3 grupy sportowe. 

 

Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin  

powiedziała, że autobusy szkolne są bardzo obciążone. 

 

Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zaciekawiła go Zielona Flaga. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

powiedziała, że szkoła zdobyła międzynarodowy certyfikat Zielona Flaga. Polega  

to na tym, że przez 3 kolejne lata szkoła podejmowała bardzo dużo działań związanych  

ze zdrowym odżywianiem i aktywnością fizyczną. Przez pierwsze dwa lata kapituła przyznaje 

na okres 1 roku, a w trzecim roku, jeżeli się po raz trzeci zdobędzie flagę, to już jest na 3 lata. 

Szkoła ma flagę na 3 lata. Sporo to kosztowało, ponieważ jest to praca zespołowa rady 

pedagogicznej i uczniów, rodziców i środowiska lokalnego. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy w tej chwili szkoła bierze udział w projektach unijnych. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

odpowiedziała, że w tej chwili szkoła nie realizuje żadnego projektu unijnego. Realizowano 

jeden projekt „Pomyśl, na pewno potrafisz” i to był jedyny projekt. Szkoły miejskie nie mają 

tyle szczęścia, co szkoły wiejskie. Szkoła nie zakwalifikowała się do dwóch projektów, 

ponieważ osiągnęła zbyt wysokie wyniki nauczania. Jeden z projektów dotyczył języka 

angielskiego. 

 

Dyrektor Lucyna Sadowska 

oznajmiła, że najpilniejszymi potrzebami szkoły są: 

 boisko, 

 sprzęt sportowy, głównie piłki, 

 przeniesienie pracowni komputerowej do innej sali i zakup komputerów, 

 montaż barierek poza ogrodzeniem szkoły wzdłuż chodnika w kierunku drogi 

dojazdowej do szkoły oraz w kierunku garaży, 

 wymiana drzwi w sali gimnastycznej. 

Dodała, że obecnie jest remontowany plac zabaw. Ma nadzieję, że urządzenia zostaną 

zamontowane w czerwcu. Jest to inwestycja na kwotę 15,5 tys. zł. Środki pozyskano  

z budżetu gminy oraz od sponsorów. Dodała, że zakupiono kotarę sportową, która spełnia 

swoją funkcję, ponieważ często jest tak, że dwie klasy mają w tym samym czasie zajęcia. 

 

Pani dyrektor pokazała członkom komisji gabloty szkolne, pomieszczenia sali komputerowej 

oraz sali gimnastycznej. 
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Gimnazjum Nr 2 w Olecku 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

poinformowała, że z chwilą kiedy podjęła pracę w szkole funkcjonowało 17 oddziałów. 

Łącznie jest 360 uczniów w 17 oddziałach. W każdym roczniku jest klasa terapeutyczna.  

W klasie 3A funkcjonuje obecnie 1 oddział sportowy, w pozostałych klasach 1 i 2 nie ma 

oddziałów sportowych. Być może uda się zrekrutować dzieci na nowy rok szkolny z uwagi  

na to, że w obwodzie szkoły są uczniowie klas sportowych ze szkół podstawowych Nr 1 i 3. 

Pochwaliła się bardzo dobrym wynikiem egzaminu gimnazjalnego w ubiegłym roku. Szkoła 

może pochwalić się wieloma laureatami, uczniowie uczestniczą w różnorodnych konkursach, 

turniejach i zawodach sportowych. Ze wszystkimi osiągnięciami można zapoznać się na 

stronie internetowej szkoły. Jeśli chodzi o kwestię zarządzania kadrą pedagogicznej nie ma 

żadnych zastrzeżeń, dobrze układa się współpraca. Drobne problemy organizacyjne Pani 

Dyrektor stara się na bieżąco rozwiązywać i nie wymagają one ingerencji z zewnątrz.                     

W szkole dużo się dzieje, podejmowanych jest wiele różnorodnych działań planowanych  

i doraźnych. Kadra skupia się na pracy dydaktyczno-wychowawczej i efektywności 

podejmowanych działań. Jeśli chodzi o młodzież jest pozytywnie zaskoczona ich postawą  

i z niezmierną satysfakcją przychodzi do pracy i realizuje się zawodowo. Są pewne drobne 

incydenty, ale najczęściej mają one miejsce po zajęciach i poza terenem szkoły. Pracownicy 

starają się nie dopuszczać do problemowych sytuacji, reagują na bieżąco. Znają i respektują 

zasady związane z zapewnieniem bezpieczeństwa ucznia w trakcie pobytu w szkole. 

Nauczyciele mają dyżury na korytarzach i przy wejściu do szkoły, osoby z zewnątrz są 

legitymowane. Młodzież również zna zasady i przestrzega ich. Jest dyscyplina jeśli chodzi  

o punktualność, zachowanie w stołówce i podczas zajęć, zmianę obuwia, noszenie jednolitego 

stroju - mundurka i jesteśmy z tego dumni. Również pozytywne sygnały odbiera Pani 

Dyrektor od rodziców i ta zwrotna opinia bardzo cieszy. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, w której staninie jest szkoła. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że w ubiegłym roku w 9. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy w szkole jest mierzona EWD. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że tak. Postęp jest nieduży, nawet pani wizytator z kuratorium powiedziała,  

że sytuacja jest zadowalająca. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że szkoła – gimnazjum walczy o ucznia, który wybiera sobie gimnazjum. Zapytał, 

czy jest jakiś pomysł, aby dzieci zachęcić do wyboru Gimnazjum Nr 2 w Olecku. Od kilku lat 

jest tendencja, że część uczniów wybiera szkołę w Wieliczkach. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że proces rekrutacji został uruchomiony w marcu. Szkoła jest już po spotkaniu 

w ramach dnia otwartego z młodzieżą ze szkół podstawowych Nr 1 i 3. Wszystkie klasy wraz 

z wychowawcami były w gimnazjum. Oprócz tego z ofertą w SP Nr 1 bezpośrednio  

na godzinach wychowawczych była delegacja nauczycieli gimnazjum wraz z uczniami.  

Po sygnałach, które dotarły okazało się, że najskuteczniejsze były spotkania w gimnazjum. 

Dodatkowo w połowie kwietnia odbyło się spotkanie z rodzicami 6-klasistów. Obecnością 
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zaszczyciła grupa ponad 40 osób. W maju jest planowane kolejne spotkanie z rodzicami  

6 klas, ponieważ od 5 maja rozpoczyna się oficjalna rekrutacja. Już na tym etapie spływają 

karty zgłoszeń i są prowadzone konsultacje z rodzicami. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, ile Pani dyrektor planuje klas pierwszych. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że ma zgodę na 5 oddziałów do 26 uczniów w każdym. Dodała, że szansą dla 

szkoły jest stworzenie 2 oddziałów klas terapeutycznych. Jest duże zapotrzebowanie  

i trzeba dotrzeć do rodziców. Będzie informować o tym rodziców podczas spotkania w maju. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

uważa, że warto też przekazać informację za pośrednictwem dyrektorów szkół 

podstawowych. Zapytał, czy w związku z 5 oddziałami planuje ograniczenia etatów. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że może tak się zdarzyć. Dotyczy to nauczyciela wychowania fizycznego, 

jeżeli nie będzie oddziału sportowego. Ponadto mogą być ograniczenia etatów o 2 godziny 

nauczyciela informatyki oraz nauczyciela wychowania fizycznego. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, co będzie w sytuacji, gdy jednak powstanie oddział sportowy. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że nauczyciel, który byłby bez etatu otrzyma 14 godzin i uzupełni w bieżącym 

roku w SP Nr 1, tak jak dotychczas to było rozwiązane. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy jeżeli etat zostanie zlikwidowany będzie możliwość przeniesienia nauczyciela  

do innej szkoły. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że w następnym tygodniu będzie składała pismo do burmistrza i ciąg dalszy 

jest na poziomie organu prowadzącego. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy symulacja będzie zakładać powstanie oddziału sportowego. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że jeżeli będzie możliwość utworzenia oddziału złoży aneks i zwiększy się 

liczba godzin. Osobiście, przy tej ilości dzieci, jaka jest w obwodzie patrzy w przyszłość 

optymistycznie. 

 

Członek Komisji – Karol Sobczak 

zapytał, czy Pani dyrektor ma wiedzę, jak wygląda zdawalność egzaminu zewnętrznego  

w klasach sportowych w porównaniu do innych klas, jest to dobra forma promocji szkoły. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że nie analizowała tego. Dodała, że jeżeli chodzi o promocję szkoły ściśle 

współpracuje z „Głosem Olecka” i „Tygodnikiem Oleckim”. Ponadto jest prowadzona strona 

internetowa, za pośrednictwem której przekazywane są wszystkie bieżące informacje. 
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Członek Komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy działa jakieś stowarzyszenie lub klub sportowy. 

 

Dyrektor Barbara Taraszkiewicz 

odpowiedziała, że działa klub sportowy.  

Przeszła do omówienia potrzeb szkoły. 

Oznajmiła, że najpilniejszymi potrzebami szkoły są: 

 boisko z kompleksowym pomieszczeniem sportowym, do którego można by było 

przenieść także Izbę Pamięci Władysława Żurowskiego. Istniejący budynek jest  

w bardzo złym stanie technicznym. Zgodnie z decyzją Sanepidu, generalnie dzieci nie 

powinny być wpuszczane na to boisko. Rozmawiała z burmistrzem na temat 

urządzenia boiska wielofunkcyjnego, które zimą byłoby wykorzystywane jako 

lodowisko. Trzeba zacząć od projektu technicznego i koncepcji, 

 remont przejścia od strony ul. Armii Krajowej, 

 wymiana części instalacji w budynku szkoły, 

 remont biblioteki, 

 izolacja budynku od strony sali gimnastycznej, 

 remont pomieszczenia wcześniej wykorzystywanego na lokal mieszkalny, 

 urządzenie archiwum, 

 sprzęt sportowy,  

 ławki, krzesła, 

 komputery – potrzeba 9 komputerów do klas lekcyjnych, aby wprowadzić dziennik 

elektroniczny. W sali komputerowej najnowsze komputery są z 2003 r. 

 

Pani dyrektor pokazała członkom komisji pracownię komputerową, klasy przedmiotowe  

oraz Izbę Pamięci Władysława Żurowskiego. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy  wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu  3 – Wolne wnioski. 

 

Komisja prosi o udzielenie informacji, gdzie znajdują się i czy są wykorzystywane przez szkoły 

komputery Macintosh, otrzymane przez samorząd w ramach programu. 

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

     Protokołowała                                                                 Przewodniczący Komisji 

 

Karolina Kuskowska                                                               Wojciech Rejterada 
 


